
 

Schriftelijke vragen        
Reg. Nr. 2023-04 
 
Datum:   03-03-2023 [in te vullen door de griffie] 
Van:  PvdA [in te vullen door de aanvrager] 
Aan: College via gemeentesecretaris  
Onderwerp: Ja/ja sticker [in te vullen door de aanvrager] 
Datum beantwoording: 29-03-2023 [in te vullen door de organisatie] 
Behandeld in college van:  28-03-2023 [in te vullen door de organisatie] 
   
  

 
 
Toelichting 
Een aantal gemeenten in Nederland heeft het bestaande stickersysteem voor het beperken van 
ongeadresseerd drukwerk (nee/ja sticker of nee/nee sticker) omgedraaid. Diverse andere 
gemeenten denken hierover na of hebben besloten hiermee aan de slag te gaan.  
 
In dit systeem moeten inwoners expliciet om ongeadresseerd reclamedrukwerk vragen, als ze dat 
willen ontvangen. Een huishouden moet in dat geval een zogenoemde ja/ja-sticker plakken op de 
brievenbus. Wanneer er geen sticker is, mag de bezorger geen ongeadresseerd drukwerk in de 
brievenbus stoppen. 
 
Graag de volgende vraag/vragen schriftelijk beantwoorden: 
Tijdens de rondvraag in de raadscommissie van 6 februari 2023 heeft de fractie van de PvdA vragen 
gesteld over de mogelijkheden om bovenstaand systeem in te voeren in Heerde. Naar aanleiding 
van de beantwoording op die vragen heeft onze fractie een aantal aanvullende (schriftelijke) vragen: 
 
1. Is het college bereid om de keuze voor het ‘ja/ja systeem’ in overweging te nemen 

bij/richting de ontwikkeling van een nieuwe afvalverordening/nieuw afvalbeleid? 
* Zo ja, hoe wordt de gemeenteraad daarover geïnformeerd/daarbij betrokken? En wanneer? 
* Zo nee, waarom niet? 

2. Welke overwegingen kunnen ten grondslag liggen aan het wel of niet kiezen voor het ‘ja/ja 
systeem’? En wat zijn de voordelen (en eventueel nadelen) van het systeem in zijn 
algemeenheid én voor Heerde specifiek? 

 
Vriendelijke groet. 
 
Namens de fractie van de PvdA 
 
Siebren Buist 
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Antwoord 
1. Het college is bereid de keuze voor een ja/ja systeem in overweging te nemen.  

Het college is voornemens een onderzoek uit te voeren naar ons afvalbeleid waarbij bekeken 
wordt of aanpassingen nodig of gewenst zijn. Hierbij kan dan ook het afwegen van het 
invoeren van een ja/ja systeem worden meegenomen. De gemeenteraad wordt eind 2023 
geïnformeerd over het proces om te komen tot een mogelijke aanpassing van ons 
afvalbeleid.  

 
2. De overwegingen om te komen tot het al dan niet invoeren van een ja-ja systeem en de 

voor- en nadelen hiervan worden uitgewerkt in het onderzoek naar mogelijke aanpassingen 
van ons afvalbeleid.  
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